
Van: Ron Suanet 
Verzonden: vrijdag 7 oktober 2022 15:11 
Aan:  
Onderwerp: Actie vereist.... 
 
Beste ,  
  
Even een delicate kwestie. Er is van de week een fietser ’s avonds in slecht weer overleden op de Hoogdorperweg. 
Het is een pas aangestelde  van  jaar die met zijn fiets tegen bijgaand verkeerspaaltje is opgereden en 
ongelukkig gevallen en later aan hersenschade is overleden.  
Foto’s van de situatie ter plekke heb ik je zojuist toegezonden. Een er tegenover wonende buurman (nummer ) 
heeft aan Aad en mij aangegeven dat er in het verleden al meerdere ongelukken zijn geweest tegen deze paaltjes. 
Dat kan door allerlei oorzaken (meestal niet opletten etc) zijn gekomen. Wel valt voor mij als leek op dat de paaltjes 
zwart wit zijn en mogelijkerwijze in het donker minder opvallen. Duidelijk is dat ze een snelheidsbeperkende functie 
hebben.  
Mijn vraag aan jou en je (juridische) collega’s:  

- Is dit verwijtbaar?  
- Zijn jullie meerdere ongelukken met deze paaltjes bekend?  
- Zijn er andere oplossingen te bedenken?  
- Kunnen wij op zeer korte termijn iets doen?  
- En al die vragen die jij zelf beter dan mij kunt bedenken….  

  
Ik bel je zo even en graag met spoed graag aandacht hiervoor. Duidelijkheid scheppen en veiligheid scheppen staat 
wat mij betreft voorop.  
  
  
  
Met vriendelijke groet,  
  
Ron Suanet wethouder financieën – verkeer&vervoer – 
digitale zaken participatiewet – armoedebeleid & 
schuldhulpverlening  
  
Telefoon;   
  




